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Vi I Schenker er en stor og seriøs aktør. Vi legger ned veldig mye resurser for 
å kunne møte Digitoll og det nye lovverket. Vi er en av de største aktørene 
på stykkgods og som absolutt blir den vanskeligste delen av Digitoll. Vi har 
store bekymringer på hvordan vi skal rekke Digitoll på stykkgods, da 
løsningen for informasjonsdeling mellom andre aktører som fortoller enda 
ikke er klar. Vi hadde 22000 ankomstmeldinger i 2024 som vi ser på som en 
veldig stor utfordring uten en elektronisk løsning. Uten denne på plass vil 
det bli vanskelig å gjennomføre. 

 

En annen stor bekymring er alle biler som må stoppe på grensen og 
manuelt må stenge utførsler manuelt pga manglende Eori nummer. Vi 
informerer det vi kan, men transportmarkedet er stort og mye kjøpes på 
spot-markedet. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Mona Bentzon 

Schenker AS 

 


